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Protokół nr VIII/2019 

z obrad VIII sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2019 r.  w sali Gminnego Ośrodka Kultury                                       

w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Steczkowska Bogumiła  

3) Krasiński Stefan  

4) Rydzewska Grażyna  

5) Cieśluk Krzysztof  

6) Supiński Władysław  

7) Żelazna Alina 

8) Żelazny Wojciech  

9) Wądołowska Anna  

10) Duzik Sylwia 

11) Zduńczyk Andrzej 

12) Gałązka Jarosław  

13) Sawicki Janusz 

14) Sendrowski Marek 

15) Zuzga Karol 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Muniak Beata – Sekretarz Gminy 

3) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

4) Duchnowska Barbara – Kierownik OPS w Małym Płocku 

5) Podsiad Aneta – Pracownik Urzędu Gminy 

6) Grajko Wioleta – Pracownik Urzędu Gminy 

7) Serwatka Krystyna – Pracownik Urzędu Gminy 

8) Radosław Borawski - Radny Powiatu Kolneńskiego 

9) Długozima Roland Andrzej - Radny Powiatu Kolneńskiego 
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10) Czyżewski Jan – Kierownik Rejonu w Łomży Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad 

11) Żebrowski Artur – Komendant Powiatowy Policji w Kolnie 

 

 

 Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

 

1) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 

2) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy Żelazne  

3) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

4) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

5) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

6) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

7) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

8) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

9) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe 

10) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

11) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

12) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

13) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

14) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 

15) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

16) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

17) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo 

18) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

19) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

20) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

21) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

22) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka - Skroda 

23) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda – Skroda 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

2) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

3) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

4) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 
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Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1200, a zakończenie o godz. 1310. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przyjęcie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały 

Płock na lata 2019 – 2026. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

8) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi 

Kultury w Małym Płocku. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą której przedmiotem jest ta sama nieruchomość,                                       

na okres 3 lat. 

10)  Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Mały Płock z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego                      

za 2018 rok.  

11) Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok. 

12) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13) Zapytania i wolne wnioski. 

14) Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 
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Ad. 2 

Przyjęcie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie porządku dziennego. 

    Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

    Za wnioskiem głosowało - 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia porządku dziennego obrad. – stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad VII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr VII/2019 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy Mały Płock.                                

Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym Przewodniczący 

Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie wniesiono, w związku z 

czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym.  

      Za wnioskiem głosowało – 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 2 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad VII sesji Rady Gminy. – 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad VII Sesji w brzmieniu 

napisanym. 
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Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie Radnych, Sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- przystępujemy już do wykonywania fotowoltaiki i kolektorów słonecznych,                                                     

już przedstawiciele będą pojawiać się u was na posesjach, wygrała Firma Handan z 

Białegostoku, mają dwóch podwykonawców:  Rzońca sp. z o. o. z Łomży i Sungrant sp. z o.o.  

z siedzibą w  Białegostoku; 

- złożyliśmy wnioski na cztery drogi: Cwaliny Duże przez wieś, Rudka – Skroda,                                    

Ruda - Skroda, oraz droga łącząca Mały Płock I i Mały Płock II, te wnioski są złożone i 

czekamy na ich ocenę, 

- na termomodernizację Szkoły Podstawowej w Kątach oraz Gminazjum i Szkoły Podstawowej 

w Małym Płocku czekamy na ocenę, myślę, że w lipcu, sierpniu powinniśmy już mieć 

informację; 

- mamy już promesę na samochód strażacki, dopinamy formalności, otrzymaliśmy 

dofinansowanie 460 tysięcy złotych: z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska                          

330 000 zł, z Krajowego Sytemu 80 000 zł, 50 000 zł ze środków ubezpieczeniowych; 

- Otwarte Strefy Aktywności Lokalnej w Rudce – Skrodzie i Korzenistem, będzie to 

wykonywała inna firma, ale o czasie, który jest wyznaczony; 

 - przetarg na żwir zgłosiła się jedna firma: Pan Grzymała; 

- jeżeli chodzi o przetarg na kostkę robione są zapytania i będziemy przystępować do zadań, 

które mamy wyznaczone w tych miejscach poszczególnych miejscowości; 

- złożyliśmy już wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na 70 000 złotych na Straże Pożarne, 

jest to kwota przeznaczona na wszystkie Straże, Straże, które są w Krajowym Systemie 

Ratownictwa po 20 000 złotych, pozostałe po 10 000, będziemy czekać i zobaczymy jakie 

dofinansowanie otrzymamy; 

- odnośnie wniosku Klubu Radnych „Wspólne dobro” w sprawie oświetlenia ulicznego                            

Pan Witold Szewczyk na dzisiejszym posiedzeniu Komisji dokładnie wyjaśnił jak sprawa się 

przedstawia, jakie są tego koszty, będziemy się nad tym zastanawiać i pisać do PGE, aby te 

zadanie zrobili, jak będzie zobaczymy; 

- na ulicy Kochanowskiego w Mały Płocku mamy przeróbkę z PGE, jak również na ulicy 

Witosa prace wykonawcze trwają; 
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- organizujemy Dzień Strażaka wspólnie ze strażakami Chludnie – Włodki  razem z otwarciem 

zbiornika retencyjnego, odbędzie się to 4 maja, za zaangażowanie Radnym, Sołtysom, 

mieszkańcom miejscowościom Chludnie i Włodki, dziękujemy; 

- odbędą się szkolenia internetowe, mieszkańcy dopłacają tylko 10 %, to będzie koszt około        

100 zł od jednej osoby, na zakończenie otrzymacie certyfikat, zwracamy się do Radnych i 

Sołtysów,  aby poinformować mieszkańców i zapisywać, prowadzący przywiezie komputery 

na których uczestnicy będą szkoleni, certyfikat będzie międzynarodowy; 

- wnioski, które mamy złożone na OSA na Kąty i Józefowo te wnioski są złożone i czekamy na 

rezultaty; 

- 9 czerwca Dni Małego Płocka, szczegółowo będziemy jeszcze to przedstawiać, zapraszamy 

do wzięcia udziału; Dziękuje to wszystko. 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy -  proszę państwa nawiązując do tego co powiedział 

Pan Wójt odnośnie fotowoltaiki i paneli słonecznych, zwracam się do państwa Sołtysów i 

Radnych, mamy jeszcze trzy miejsca na dwa solary na dachu, także proszę poinformować 

swoich mieszkańców i ewentualnie żeby jak najszybciej się do nas zgłosili, z tym że może to 

ma być dach albo ściana domu, nie może to być na budynku gospodarczym, gdyż nie mamy 

takiego miejsca. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – udzielimy teraz głosu Panu Arturowi 

Żebrowskiemu Komendantowi Powiatowej Policji w Kolnie. 

Pan Artur Żebrowski – Komendant Powiatowy Policji w Kolnie – szanowni państwo 

sprowadziła mnie do państwa potrzeba, zwróciłem się pismem do Pana Wójta o wsparcie 

zakupu samochodu dla potrzeb naszej jednostki policji. Potrzebę takiego zakupu zgłosiłem już 

na odprawie rocznej, gdy składałem sprawozdanie odnośnie działalności naszej jednostki w 

styczniu tego roku. Chodzi o samochód do celów patrolowych, który obsługiwał by cały powiat 

kolneński. Wnosił bym o przychylność i rozważenie dofinansowania w kwocie 20 000 zł, ta 

kwota jest przeznaczona na zakup i na doposażenie tego pojazdu, tak jak mówiłem będzie to 

samochód patrolowy, wymaga on doposażenia tzn. przedziału dla osób zatrzymanych jak 

również oznakowanie tego samochodu. Pięć lat temu w podobny sposób za kupowaliśmy 

samochód marki Fiat Ducato, który jeździ po naszym powiecie, na pewno był widziany również 

w Gminie Mały Płock. Samochód jest kupowany w systemie 50 % na 50%, 50% wykłada 

Ministerstwo Spraw Wewnętrznych Komenda Główna Policji, ale wyłożą tą kwotę dopiero 

wtedy gdy uzbieramy te 50%. Zwróciłem się do wszystkich samorządów o takie wsparcie, aby 

solidarnie tą kwotą 20 000 zł zechciały nas wesprzeć, wtedy umożliwi nam to zakup takiego 

samochodu. Deklarację czy samorządy będą partycypowały w tych kosztach muszą złożyć do 

końca maja, kwota na koncie musiałaby się znaleźć do końca czerwca tego roku, wtedy rusza 
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procedura przetargowa, do końca roku samochód byłby zakupiony. Tak jak mówiłem dokłada 

się do tego zakupu Komenda Główna Policji. Wartość całego samochodu to będzie kwota                   

230 - 240 tysięcy złotych, to jest szacunkowa wartość, to są kwoty jakie były w roku ubiegłym 

i wcześniejszym. Jakiej będzie marki trudno powiedzieć kto wygra przetarg, jednak z taką 

specyfikacją jak przedstawiliśmy nasze potrzeby, przeważnie były to kupowane transportery 

volkswageny. Jeszcze raz bardzo proszę o przychylność wszystkich państwa, zapewniam że 

samochód ten będzie pracował na terenie całego Powiatu. Ten rok jest wyjątkowym rokiem dla 

Policji, gdyż obchodzimy 100 - lecie powołania Policji Państwowej, Pan Wójt mówił o wielu 

inwestycjach, my planujemy zakończyć inwestycję remontu naszego budynku jednostki Policji, 

także środki pozyskanie z zewnątrz na ten remont z Komendy Głównej, z Ministerstwa Spraw 

Wewnętrznych są dosyć znaczne dlatego też ja zwracam się do państwa o rozważenie takiej 

możliwości i o przychylność. 

Pan Jarosław Gałązka  - Przewodniczący Rady Gminy – dziękujemy bardzo na pewno 

rozważymy taką możliwość, kwota nie jest mała, ale będziemy na ten temat dyskutować. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – bardzo dziękujemy Panu Komendantowi, że przyjechał 

osobiście, myślę że jeżeli wszystkie gminy będą wspomagały, to też postaramy się 

dofinansować. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na 

lata 2019 – 2026.  

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Małgorzatę Kućko na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2019 – 2026. Następnie poddał projekt pod 

imienne głosowanie. 
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Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2019 – 2026.– stanowi załącznik do protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2019 – 2026. - została podjęta 

Uchwała nr VIII/43/19 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały 

Płock na lata 2019 – 2026. - stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Małgorzatę Kućko na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 

rok 2019. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2019.– stanowi załącznik do protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

- została podjęta 

Uchwała nr VIII/44/19 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2019. - stanowi załącznik 

do protokołu. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – witamy przybyłego gościa Pana Jana 

Czyżewskiego Kierownika Rejonu Dróg w Łomży Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad w Białymstoku. 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi 

Kultury w Małym Płocku. 
 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był 

przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Małym Płocku. Następnie poddał projekt pod 

imienne głosowanie. 

 

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Małym Płocku.– stanowi załącznik do 

protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu 

Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Małym Płocku. - została podjęta. 

Uchwała nr VIII/45/19 zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Gminnemu 

Ośrodkowi Kultury w Małym Płocku .- stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość,                                       

na okres 3 lat. 
 

Projekt Uchwały omówiła Pani Wioleta Grajko – Pracownik Urzędu Gminy. Projekt 

uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Wioletę Grajko na 

Komisjach i był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres 3 lat. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

 Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą której przedmiotem jest ta 

sama nieruchomość, na okres 3 lat.– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres 3 lat.- została podjęta. 

Uchwała nr VIII/46/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą której przedmiotem jest ta sama nieruchomość,                                       

na okres 3 lat.- stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 10 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Mały Płock z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego                      

za 2018 rok. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Krystyna Serwatka Pracownik Urzędu Gminy. 

Sprawozdanie było w materiałach. Zostało szczegółowo omówione przez Panią Krystynę 

Serwatka na Komisjach i było przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do 

niniejszego sprawozdania. 

 

Ad. 11 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok. 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2018 rok przedstawiła Pani Barbara Duchnowska – 

Kierownik OPS w Małym Płocku. Ocena była w materiałach. Została szczegółowo omówiona 

przez Panią Barbarę Duchnowską na Komisjach i była przez nie analizowany. Nikt z Radnych 

nie wniósł uwag do niniejszej oceny. 

 

Ad.12 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 

 

Ad. 13 

Zapytania i wolne wnioski. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – proszę państwa była prośba, aby zaprosić Kierownika z 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddziału z Łomży, chodzi o nasze zapytania 

o te końcówki dróg drogi krajowej Rogienice –Wypychy Rogienice Wielkie i inne. 

Pan Jan Czyżewski – Kierownik Rejonu w Łomży Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad – droga nr 63, która przebiega przez waszą gminę jest drogą krajową klasy G, czyli 

taką główną, natężenie ruchu na niej jest znaczne i to się wiąże z odpowiednim rozwiązaniem 

skrzyżowań. Tak jak wy byście budowali drogę gminną, czy tak jak powiedzieliście drogi 

powiatowe niektóre nie są dołączone do naszej drogi krajowej z uwagi na to, że Generalna 

Dyrekcja Oddział w Białymstoku wydając uzgodnienie zażądałby przebudowy całego 
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skrzyżowania, a przebudowa takiego skrzyżowania wiąże się z pasami wyłączenia co za sobą 

pociąga duże koszta, plus do tego nie wiadomo czy ta droga by się zmieściła w pasie drogi 

krajowej, dochodzą wywłaszczenia i zaczyna się stos decyzji. Całkiem innych decyzji jak na 

drogi gminne, także koszty byłyby znaczne i wtedy koszta ponosi inwestor tej drogi podrzędnej, 

z uwagi na to w gminach na naszym terenie jak byście zauważyli jadąc do Białegostoku niektóre 

drogi nie są podłączone ze względu na to, że są za duże koszta tego podłączenia. Rozmawiałem 

z Panem Wójtem, że po jakimś czasie eksploatacji tej waszej drogi, która została wybudowana 

my jako Rejon sporządzimy, już jesteśmy na etapie sporządzania na wasz teren projektów 

organizacji ruchu, nie dokumentacji tylko plany projektów organizacji ruchu, będziemy to 

rozwiązywać na zasadzie łączenia takie, które w tej chwili jest, nie powiem, że to w 100% 

zawsze udaje się, ale oddział w Białymstoku od czasu do czasu uzgadnia nam takie organizacje 

ruchu, wtedy my wchodzimy robimy zjazdy bitumiczne z naszych pieniędzy i przemalowujemy 

pasy poziome, stawiamy znaki pionowe i tak by to wszystko wyglądało. Teraz jesteśmy na 

etapie sporządzania projektów organizacji ruchu, mamy zawalczyć czy u was będą te 

połączenia, tak to wygląda. 

Pan Jarosław Gałązka –Przewodniczący Rady – wiem, że będzie to długo trwało, ponieważ 

cała procedura musi trwać, itd., natomiast ile będziemy jeszcze na to czekać? 

Pan Jan Czyżewski – Kierownik Rejonu w Łomży Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad - w naszej gestii też jest to, aby te połączenia były, Generalna Dyrekcja to zrobi, 

tylko wyda takie warunki jakie zmuszają na to normatywy, a normatywy są wyraźne, że jak coś 

nowego budujemy musimy to robić zgodnie z normatywą techniczną, a odstępstwa od 

normatywy  technicznego tylko i wyłącznie teraz może wydać Minister, czyli jak byśmy chcieli 

to tworzyć na zasadzie takiej jak to teraz wygląda, to trzeba pisać do Ministra, czy Minister się 

zgodzi na odstępstwo od normatywy. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Radny – to zagraża bezpieczeństwu, jest piękny 

asfalt, następnie dziury i potem droga krajowa.  

Pan Jan Czyżewski – Kierownik Rejonu w Łomży Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad -  staramy się to w pewnym stopniu ominąć, w sposób o którym państwu 

powiedziałem i chcemy wam pomóc stwarzając z naszej strony dokumentację, to nie jest 

projekt, to jest tylko organizacja ruchu, także miejmy nadzieję, że to się wszystko da zrobić.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – w tej kwestii powiedzmy, że wiem już jak 

to wygląda, teraz chce zapytać o inną sprawę, a mianowicie czy coś wiadomo na temat budowy 

obwodnicy Łomży? 

Pan Jan Czyżewski – Kierownik Rejonu w Łomży Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad - jest to na etapie projektowania i uzgadniania decyzji środowiskowych.                     



12 
 

W tej chwili jest etap projektowania, który według założeń powinien potrwać 1,5 roku. Sytuacja 

jest ciężka, gdyż ochrona środowiska, decyzja środowiskowa wymaga, żeby przez Narew w 

okolicach Łomży przejść bardzo długim mostem, to będzie most powyżej 1200 m bieżących, 

czyli to będzie na pewno największy most na naszym terenie. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – dziękujemy dla Pana Kierownika sami widzicie, że od 

lasu za Małym Płockiem do krzyżówek asfalt jest ulany, jest oznaczony, są linie, jeszcze z 

Zastępcą Kierownika z Łomy uzgadniałem te barierki, które obecnie są  przy drodze w Małym 

Płocku, za pomoc, wykonane prace, za współprace, bardzo serdecznie dziękujemy, mamy 

jeszcze kilka pomysłów, tak jak Pan powiedział nie od razu, ale stopniowo będziemy starali się, 

aby to było robione. 

Pan Jan Czyżewski – Kierownik Rejonu w Łomży Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad - również dziękuję, z naszej strony my podchodzimy w ten sposób, aby jak 

najwięcej ludziom pomagać, żeby szukać wyjść z sytuacji, które prawo stworzyło, ale są 

czasem takie rozwiązania, które nie łamiąc prawa, można zastosować, staramy się po prostu 

pomagać, ale jako Rejon nie mamy pieniędzy inwestycyjnych, Rejon ma tylko pieniądze na 

utrzymanie dróg czyli np. łatanie dziur itd. Zauważyliście, że jako Rejon staramy się wam dużo 

zrobić, macie nową nawierzchnię przez całą miejscowość Mały Płock, macie daleko 

wyciągnięte w jedną i drugą  stronę, też przez Zalesie jest zrobione. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – dziękujemy bardzo za to. 

Pani Anna Wądołowska – Radna – chciałabym, zapytać kiedy będą usunięte krzaki między 

Kołakami a Rogienicami? 

Pan Roland Andrzej Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – w miesiącu marcu 

Powiatowy Zarząd Dróg czekał jeszcze na objecie stanowiska przez nowego Dyrektora, czekał 

na głowicę, która ma usuwać te pozostałości po krzewach. Pan Starosta obiecywał, że jak 

wszyscy zajmą swoje stanowiska, głowica przyjdzie to podłączą do ciągnika i będą zaczynać 

pracę. 

Pan Radosław Borawski – Radny Powiatu Kolneńskiego – w ramach uzupełnień powiem, 

jestem świeżo po spotkaniu z Panem Starostą, sytuacja pierwotnie była taka jak przestawił                  

Pan Radny, teraz to może się trochę zmienić, gdyż ta głowica już albo dotarła albo ma dotrzeć 

do Zarządu Dróg. Jednak problem jest z pracownikami, ponieważ z jednej strony są obłożeni 

pracą z drugiej muszą wykorzystywać urlopy, które mają jeszcze z sezonu zimowego i być 

może to może skończyć się tak, że te koszenie będzie jesienią. My to ciągle sygnalizujemy, ale 

musicie pamiętać, że do tego jest powołany Powiatowy Zarząd Dróg, który po prostu ma swoje 

siły i środki, które w pewnym zakresie są ograniczone. Również duży problem jest z tym, że 



13 
 

mamy zaniżone pobocza, asfalt się kruszy, Pan Starosta powiedział, że ostatnio objechał naszą 

gminę i zauważył ten problem. Asfalt na krawędziach się kruszy, mają być poczynione 

inwestycje, sprzęt umożliwi usypywanie tych poboczy, jest to kwestia jeszcze przesunięcia 

środków na zakup materiału, ale to jest kluczowe, nasze drogi chociaż i tak są kiepskie, ale nie 

możemy dopuścić aby one degradowały się za szybko. W tej chwili w wielu miejscach ten 

asfalt się obłamuje,  naszą rolą jest tego pilnować, będziemy się starali robić to co jest w naszej 

mocy, żeby jak najszybciej usunąć te zakrzaczenia i pouzupełniać te pobocza. 

Pan Roland Andrzej Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – powiat ma ponad 300 km 

dróg powiatowych, liczba pracowników jest ograniczona, a jeszcze prace ich ograniczają 

przepisy BHP, np. pilarz ma określona liczbę godzin dziennie ile może przepracować, a pilarzy 

z uprawnieniami chętnych do pracy w PZD za dużo nie ma, gdyż płaca jest stosunkowo niższa 

niż w Urzędach Gmin i też to jest związane z tym, że nie ma komu wycinać. 

Pani Bogumiła Steczkowska – radna – u nas na drodze z Bud Żelaznych do Józefowa jest taki 

pagórek  i ludzie niszczą sobie zawieszenia w samochodach, proszę aby coś z tym zrobić. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – to kwestia Zarządu Dróg Powiatowych, dziękuję 

Radnym, że się wspierają i robią co mogą, natomiast my na naszej Gminie mamy ze Starostą 

pewne uzgodnienia, te nasze chodniki które zaplanowane są będziemy wykonywać, Radek 

będzie już robił zapytania na kostkę. 

Pan Jarosław Gałązka  - Przewodniczący Rady – informuję państwa Radnych i Sołtysów, z 

uwagi iż wcześniej nie było sesji przekazuję, teraz że dostaliśmy życzenia na Wielkanoc od 

Pani Poseł Krynickiej, od Pana Posła Boguckiego i Pana Posła Gniazdowskiego jako Sołtysi i 

Radni. 

 

Ad. 14   

                                                                                                                                                                              

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady VIII Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy                                                                                            

                                                          

Aneta Podsiad                                                                                     Jarosław Gałązka                                       


